
  

 

 

 

Årsmöte för Saco-S vid KTH 

 

 

Tisdagen den 19 mars 2024, kl. 17-18 i sal K1 

 

    

Närvarande: Charlotte Hurdelbrink, Annica Hofberg, Stephan Schönecker, Olav Vahtras 

Kerstin Lagerstedt, Alexander Baltatzis, Laila Nauman, Nele Stoffels,  Agnieszka Renman, 

Rickard Bellander, Pieter Brokking och 10 medlemmar. 

 

 

DAGORDNING 

  

 

Årsmötesförhandlingar enligt stadgarna 

 

1. Fråga om mötets behöriga utlysande. 

Saco-S ordförande vid KTH Charlotte Hurdelbrink hälsade alla välkomna och 

öppnade mötet. Fråga om mötets behöriga utlysande. Kallelse till årsmötet skickades 

ut för två månader sedan och påminnelse två veckor före årsmötet. Godkändes att 

årsmötet var behörigen utlyst. 

2. Utseende av ordförande, sekreterare och protokollsjusterare vid mötet. 
Caroline Hövik från Sveriges Ingenjörer utsågs till mötets ordförande. Till mötets 

sekreterare valdes Agnieszka Renman, till justerare av protokollet, Rickard Bellander 

och Annica Hofgerg. 

3. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023-2024 

Caroline Hövik ställde fråga om det finns frågor till styrelsen om 

verksamhetsberättelsen som skickats ut och som också lagts på hemsidan. Styrelsens 

verksamhetsberättelse för 2023 godkändes.  

4. Frågan om styrelsens ansvarsfrihet. 

Årsberättelsen godkändes och lades till handlingarna och styrelsen beviljades enhälligt  

ansvarsfrihet. 

5. Val av ordförande tillika ledamot av föreningens styrelse. 

Valberedningen bestående av Hans Edin (sammankallande), Pieter Brokking och 

Karin Odelius har i sitt arbete träffat samtliga i styrelsen och de nya kandidater som 

föreslås ingå. Sittande ordförande, Charlotte Hurdelbrink har valt att kandidera till 

omval som ordförande.  

Årsmötet beslutade att välja Charlotte Hurdelbrink att fortsätta sitt uppdrag som 

ordförande för Saco-S på KTH. 

6. Val av övriga ledamöter till föreningens styrelse. 

Valberedningen föreslog till omval: Alexander Baltatzis, Annica Hofberg, Kerstin 

Lagerstedt, Reine Bergström, Stephan Schönecker, Olav Vahtras, Laila Nauman 

Nele Stoffels och Agnieszka Renman. Till nya ledamöter föreslogs Boel Berg 

Wincent, doktorand ABE-skolan och Anna Tretjakova, ekonom CBH-skolan. 

 



  

 

 

Årsmötet beslutade att välja ledamöter enligt valberedningens förslag, dvs nio 

omvalda och två nya ledamöter till styrelsen. 

Mötesordföranden gratulerade samtliga som har varit invalda som ledamöter till 

styrelsen och tackade för det jobb som styrelsen har gjort under året. 

7.  Val av valberedning. 

Hans Edin, Pieter Brokking och Karin Odelius satt i valberedning i år. 

Mötesordförande frågade sittande Hans, Pieter och Karin (ej närvarande men 

tillfrågat) om de kan fortsätta med uppdraget kommande år. Samtliga sitter gärna kvar 

i valberedningen. 

Ali Mohamed från EECS skolan föreslog sig själv till valberedning. 

Årsmötet beslutade  att välja Hans Edin, Pieter Brokking, Karin Odelius och Ali 

Mohamed att ingå i valberedningen för kommande verksamhetsår. 

8. Verksamhetsplan 2024-2025 

Charlotte berättade vad Saco-S ska jobba med under det kommande året bl. a 

anställningar, löner, samverkansavtal, doktorandfrågor, doktorandstegen, 

personalfrågor och huvudskyddfrågor. En av medlem påpekade att styrelse borde 

jobba mer med frågor ang. likabehandling mellan forskare och lektorer på KTH. 

 

Mötet beslutade att anta verksamhetsplanen för 2024-2025. 

9. Övriga frågor  

Inga motioner har inkommit till årsmötet.  

 

Ordföranden förklarade mötet för avslutat. 

 

 

Vid protokollet:  

  

 

 

Agnieszka Renman 
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…………………………….                              …………………………………                        

            Annica Hofberg                                             Rickard Bellander 

                                                                                                                                   

  

     

     

 

   

bellan
Stamp




